

Grötviks Segelsällskap  
849201-4785

Datum  
2024-10-02

Protokoll nr  
10

## Styrelsemöte

Tid	2024-10-02
Plats	Hamnkontoret
Närvarande	Joakim Stare (ordf) Torben Gustavsson Mikael Larsson Mårten Lundqvist Niclas Nilsson Johanna Räisänen Johan Sölve (sekr) Magnus Winkelmark Roger Larsson (adjungerad)
Frånvarande	Jessica Gilljam
Distribueras till	Styrelsen och hamnvärd

### §1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Mötet godkände föreslagen dagordning.

### §2 Föregående protokoll

Protokollet från föregående styrelsemöte 2024-09-04 godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Kassarapport

1 640 tkr i kassan.

### §4 Hamnvärdens rapport

Planering av bomupptagning gicks igenom.

## §5 **Rep- o underhållsplan**

### **Lägesrapport underhållsarbeten enligt besiktningsprotokoll.**

Magnus och Joakim driver frågan om mastkran och mastbrygga så det kan åtgärdas under vintersäsongen.

Egenriskplatsen på höger sida i innerhamnen ska vara besiktad innan sjösättning nästa säsong.

### **Avrapportering från arbetsgruppen om el**

Möte med två elfirmor är inplanerat för att kunna ta beslut på nästa möte.

### **Lägesrapport el vintersäsong**

Tillfälliga elcentraler är utställda.

## §6 **Muddringen**

Möte är bokat oktober med kommunen och konsulten. Lodning och provtagning har utförts, aktuella flygfoton är tagna.

## §7 **Arrendeavtalet med kommunen**

### **Arrendeavtalet**

Möte bokat med kommunen under oktober.

### **Kontoret – klubblokalen, lägesrapport**

Bygglov är beviljat för ny placering av hamnkontoret.

Klubbhuset fortsätter hyras med korta avtal.

Ny värmepump är installerad i klubbhuset.

### **Sophantering**

Lösning för sopsortering ska vara på plats senast i årsskiftet. Magnus hanterar detta.

**§8 Kommande aktiviteter inför hösten**

**Höstmöte, motioner**

Datum för höstmöte ändras pga lokal.

Motion om att arrangera fika eller annan träff för medlemmar någon gång per år.

Styrelsen ställer sig positiv till förslaget, och föreslår att en trivselgrupp organiserar arrangemang med styrelsens stöd.

Motion om att bryggvärdarna ska ha tillgång till nyckel till källaren. Styrelsen föreslår avslag då behovet inte anses föreligga.

Motion om ifrågasättande av avgiften för sjösättningskranen. Styrelsen föreslår avslag på grund av de direkta kostnader som kranen för med sig för ett mindre antal brukare.

**Ärtsoppekväll med föredrag**

Arrangeras torsdag 21 november kl 18 i klubbhuset. Märten organiserar maten.

**§9 Övrigt**

Hamnvärden har felaktigt upplåtit plats åt en för stor gästbåt vid mastbryggan under några dagar, emot tidigare beslut.

För att öka antalet gästplatser diskuteras att lägga några mammutbommar längst ut på brygga 5. Frågan utreds vidare.

Från och med 2025 kommer det att krävas personnummer för nya medlemmar i medlemssystemet. Det kommer successivt att behöva läggas in även för befintliga medlemmar.

**§10 Mötets avslutande**

Ordföranden tackade för visat intresse och god mötesanda. Mötet förklarades avslutat.

Vid protokollet

Justeras

.....

Johan Sölve

.....

Joakim Stare